



2020年10月14日

致：全体会员

主内平安！

鉴于马来西亚新冠肺炎病例激增，我国政府宣布从2020年10月14日至27日在雪隆坡区实施有条件行动管制令，吉隆坡第一神召会和双溪龙教会将不会在2020年10月18日和2020年10月25日在本堂的建筑物进行任何的实体聚会活动（包括所有教会活动和节目）。

在此期间吉隆坡第一神召会和双溪龙教会将会继续在周日早上进行家庭式在线聚会如下：

粤语聚会 - 9点正

英文聚会 - 10点正

华语聚会和双溪龙聚会 - 11点半

我们会继续透过教会的网站（www.firstassembly.org.my），官方社交媒体和 WhatsApp 通讯让您随时了解教会聚会的最新消息。

我们关爱您，并祷告你们会继续留在家中，保持健康，并在信心中被建立。让我们继续祷告并相信上帝医治受感染的患者，保守每一个人，让疫情不再扩增。

吉隆坡第一神召会

教会主席：刘应良启



14th October 2020

To: All Church Members

Greetings! And Peace to All.

In light of the directive from the Government announcement on Conditional Movement Control Order (CMCO) from 14-27 October 2020 after the spike of Covid-19 cases in Selangor and Kuala Lumpur, and in doing our part to follow the order, First Assembly of God Church K. L. and our satellite church at Sg. Long will not be having church service at our physical locations for the weekends of 18/10/2020 and 25/10/2020 (including all church activities and programmes).

We will continue to hold our church worship services online for the duration of this CMCO period on Sunday as the followings:-

Cantonese – 9:00 am

English – 10:00 am

Mandarin & Sg Long – 11:30 am

We will keep you informed of our church worship services through our website (www.firstassembly.org.my), Facebook and WhatsApp communications.

We love you and pray that you will stay indoors, keep healthy and be built up in your faith. Let's keep praying and believing God for healing upon those affected, protection for all and eradication of this pandemic.

With blessings,

EDMUND LOW

(Church President)